
ZAPISNIK

s 18. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska odrZane 23. listopada2023. godine s poðetkom u
l8 sati u Centru kreativnih industrija-ClKS, Ulica Stjepana i Antuna Radióa 20 u Sisku na
prvom katu.

Sjednici su bili nazoðni vijeónici: Ðulija Adamovió, Sonja Borió, Bojan Dadasovió-
predsjednik Gradskog vijeóa, Zeljko Ðermanovié, Robert Giubec, Tomisiav Kralj, MiSa
Majkió Vukðevié-druga potpredsjednica Gradskog vijeóa, Lucija Matkovió, Zvonko
Marincelj, Karla Petek, Filip Pjerobon, Marko Rafaj, Ivica Rendulié, Zoran Sertió-prvi
poþredsjednik Gradskog vijeéa, Ljiljana Slunjski, Dubravka Sebek,Vesna Stengl i Sreóko
Telar.

Odsutni vijeónici: Tomislav Matlekovió, Sanja Miokovió, Tihomir Posavec-opravdali
odsutnost i lvica Sipuõ.

Bojan Dadasovió utvrdio je da je sjednici nazoðno 18 vijeónika te se mogu donositi
pravovaljane odluke.

U 18 sati i 5 minuta, za vrijeme postavljanja vijeóniðkih pitanja u Aktualnom satu, sjednici je
pristupio vijeónik Ivica Sipus te je u odluðivanju sudjelovàlo l9 vijeónika

Ostali nazoðni: Kristina Ikié Baniðek-gradonaðelnica Grada Siska, Marko Kriðka-zamjenik
gradonaõelnice, Gordana Karapandía Prica-proðelnica Upravnog odjela za upravne,
imovinsko pravne i opée poslove, Goran Grgurað-proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje,
kulturu, branitelje i civilno dru5tvo, Nikolina Bijelió-proðelnica Upravnog odjela za prostomo
uredenje i za5titu okoliSa, Silvija MuZek-proðelnica Upravnog odjela za proraðun i financije,
Maja Del-Vechio-privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i komunalni
sustavo Sanja Mehinovió-direktorica trgovaðkog dru5tva Sisaðki vodovod d.o.o., Darko Majié-
direktor trgovaðkog dru5tva Auto promet Sisak d.o.o., Luka Vukelió-direktor trgovaðkog
druStva Centar kreativnih industrija Sisak CIKS d.o.o., Dina Kurjak Vanió-direktoricã
trgovaðkog druStva Gradska trínica Sisak d.o.o., Mateo Lonðar-direktor trgovaðkog dru5tva
Gospodarenje otpadom Sisak d.o.o., Goran Gro5-direktor trgovaðkog dru5tva Komunalac
Sisak d.o.o., Mario Stipkov-direktor trgovaðkog druStva Sportsko rekreacijski centar Sisak
ugostiteljstvo d.o.o., Miroslav Golub-zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Sisak, Tihana
Kokanovió-ravnateljica Djeðjeg vfüé,a Sisak Stari, Sandra Kramarié-ravnateljica Djeõjeg
vttié,a Sisak Novi, lanja Tole Majstorovió-ravnateljica Doma kulture ,,Kristalna kocka
vedrine", Dubravka Surlan-ravnateljica Narodne knjiZnice i ðitaonice Vlado Gotovac Sisak,
Alma Trauber-ravnateljica Gradske galerije Striegl, Alan Franjkovié-ravnatelj Sportsko
rekreacijskog centra Sisak, Zdenko Plevanðió-novinar MreZe TV i Sandra Jakopec-direktorica
trgovaðkog dru5tva APE d.o.o.

Aktualni sat poðeo je u 18 sati i 1 minutu.

l. Filip Pjerobon postavio je dva pitanja Maji Del-Vechio.
Prvo pitanje je vezano uz Ulicu Hrvatskih domobrana. Trenutno su u tijeku radovi u
navedenoj ulici i suoõeni smo s velikim izazovimajer se radi o dugaðkoj prometnici u gusto
naseljenom dijelu grada s velikim brojem stanovnika ðiji domovi su u toj ulici. Kakva je
trenutna situacija? Sto je do sada uradeno te Sto moZemo oðekivati?



Drugo pitanje vezanoje uz Ulicu Andrije Hebranga. Vidjeli smo da je konstrukcija asfaltnog
pokrova napravljena. Kad mozemo oðekivati radove na nogostupu u toj ulici?

Maja Del-Vechio odgovorila je da je rekonstrukcija Ulice Hrvatskih domobrana krenula
financiranjem iz Fondova solidarnosti putem nadleZnog ministarstva. Ulica je duZine 1,3
kilometara. Prilikom izvotlenja radova utvrdeno je kako je potrebno pristupiti izvodenju
radova u fazama.Pwa faza je odradena na relaciji od Ulice J.J.Strossmayera do Ulice Augusta
Cesarca. Zatim su krenuli radovi od Ulice Augusta Cesarca do Ulice Petra Svaðióa. Uoðili
smo da je potrebno pobolj5ati dinamiku tih radova s obzirom na zahdevnost radova. Izvodað
radova uveo je i drugu ekipu koja izvodi radove te su pokrenuti radovi na drugoj dionici od
Ulice J.J.Strossmayera prema trgu Vere Grozaj. Trenutno, u ovoj fazi se polaZe EKT
infrastruktura i izvode se radovi na odvodnji prometnice, polaZu se rubnjaci i u obje faze,
prometnica se priprema za asfaltiranje koje oðekujemo za dva do tri tjedna. Nakon toga,
slijedi zavrSni nastavak druge i treée faze radova. Izvodað ima sklopljen ugovor do kraja
godine. Oõekujemo da óe, s ovakvom dinamikom radova, isti biti gotovi do kraja ove godine.
Ulica Andrije Hebranga takoder je obnovljena sredstvima Fondova solidarnosti. Nakon
obnove ulice, uoðeno je da je potrebno sanirati i nogostup. Javna nabava je provedena i
donesena je odluka o izboru najpovoljnijeg ponuditelja. Trenutno smo u fazi sklapanja
ugovora i uvodenja izvodaéa u posao. Radovi su vrijedni 204.000,00 eura. Rok zaizvodenje
radova je 40 dana. Nogostup óe se raditi s obje strane prometnice.

F i I ip Pj erob on izr azio je zadovo lj stvo dob ivenim odgovorima.

Bojan Dadasovió utvrdio je da óe sljedeóe pitanje postaviti Sonja Borié nakon õega se zbog
povrede Poslovnika javio zarijeð Tomislav Kralj. Rekao je kako je Poslovnikom propisano da
vijeóniðka pitanja naizmjeniðno postavljaju vijeénici iz redova vladajuóe veóine u Gradskom
vijeéu te vijeónici oporbe u Gradskom vijeóu.
Rekao je da mu nije poznat ruzlog iz kojeg vijeóniðka pitanja postavljaju dva vijeónika iz
vladajuóe veéine.

Sonja Borié izjasnila se da pripada oporbenim vijeónicima.

2. Sonja Borió objasnilaje da óe dva pitanja postaviti Maji Del-Vechio.
Zanimao juje status Ulice Grge Tu5kana i Radniðke ulice.
Maja Del-Vechio objasnilaje da je provedenajavna nabavazaradove na Ulici Grge Tu5kana.
Donesena je odluka o izboru najpovoljnijeg ponuditelja. Ugovor je pripremljen za
potpisivanje.
Rijeð je o prometnici dugoj 280 metara na kojoj óe se sanirati dio asfaltiranog i neasfaltiranog
dijela prometnice od krizanja ulice Matije Fintióa do slijepog dijela iste ulice.
Sto se tiðe Radniðke ulice, javna nabavaje u tijeku. Otvaranje ponuda je26.listopada2023.
godine. U tekstu javne nabave najprije je naveden dio Radniðke ulice od kriZanja Savske ulice
do kriZanja s Poljskom ulicom. Rijeð je o duZini prometnice od oko 920 metarana kojoj óe se
izvoditi radovi na sanaciji kolnika, ali i radovi na oborinskoj odvodnji prometnice.

Sonja Borié, izrazila je zadovoljstvo dobivenim odgovorima.

3. Dubravka Sebek upitala je kako se odvija obnova zgrade Doma kulture ,,Kristalna kocka
vedrine"?
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Goran Grgurað objasnio je da se radi o centralnom kulturnom mjestu na5eg grada. U tijeku je
javni poziv za odabir izvodaða cjelovite obnove Doma kulture ,,Kristalna kocka vedrine".
Procijenjena vrijednost radova je oko 6,5 milijuna eura s PDV-om. Ovaj tjedan je otvaranje
ponuda. Vjerujemo da óe, s obzirom da ima zainteresiranih i izvan Republike Hrvatske, biti
odabran kvalitetan izvodað radova koji óe u rokovima cjelovito obnoviti Dom kulture.
Kompletno ga obnavljamo s kompletnom opremom pa je to vrlo zahtjevan projekt.

Dubravka Sebek izjavilaje da nije u potpunosti zadovoljna odgovorom zbog toga Sto nakon
34 mjeseca od potresa, oõekivalaje da óe na zgradi barem biti zapoðeti radovi.

Filip Pjerobon javio se za rijeð zbog povrede Poslovnika Gradskog vijeóa Grada Siska rekav5i
da vijeénik Tomislav Kralj dobacuje sa svojeg mjesta.

4. äeljko Ðermanovió izvijestio je da óe svoja dva vijeóniðka pitanja postaviti zamjeniku
gradonaðelnice Marku Kriðki.
Kontejnerska naselja veóinom su uklonjena, ali zgrade i kuóe nisu jo5 obnovljene kako bi se

ljudi vratili u svoje domove. Imate li informaciju o sudbini ljudi iz kontejnerskih naselja?
Kada mogu oðekivati povratak u svoje domove te koja je jo5 uloga Grada Siska u tom
postupku?
Jeste li zadovoljni brzinom gradskih kriznih sluZbi nakon nevremena u naseljima Hrastelnica i
Palanjek te jesu li ljudi s tog podruðja dobili ikakvu pomoé?

Marko Kriðka utvrdio je da se prvo pitanje odnosi na situaciju s kontejnerskim naseljima. U
ovom trenutku na podruðju Grada Siska jo5 uvijek postoje dva kontejnerska naselja te jo5 dva
organizirana smje5taja koja nisu kontejneri veó su organizirani u ðvrstim objektima s veóim
brojem soba.
Jedan dio smje5taja je u ,,Sobama Sisak" u Ulici Stjepana i Antuna Radióa, a drugi dio u
sobama Sisak stana d.o.o. u Capragu.
Na svu sreóu, iako do 30. lipnja nismo mi imali moguónost financiranja jer su utro5ena
sredstva iz Fonda solidarnosti, ti ljudi su i dalje ostali u navedenim objektima koji su prema
svojim uvjetima primjereniji za stanovanje od kontejnera. Jedan dio ljudi ipak je jo5 u
kontejnerima. Dräava nastoji izmjestiti ljude kao Sto ih je izmjestila do sada. Najðe5óe su ljudi
sami prona5li smje5taj putem organiziranog prava na subvencionirani smje5ta. Smje5teni su
kao podstanari u gradu ili negdje u okolici, a neki su prona5li smjeðtaj i u Zagrebu s nadom da
ée se vratiti Sto prije.
Buduónost tih ljudi nakon 34 mjeseca od potresa je interesantnije pitanje od obnove Doma
kulture ,,Kristalna kocka vedrine". Problem je taj Sto se ljudi nisu vratili u svoje domove 34
mjeseca od potresa i Sto se tome ne nazire kraj. To je veói problem i nadamo se da óe drLava
nastaviti jo5 aktivnije na tome raditi jer je zakonom propisano da je to u nadleZnosti drLave.
Nitko ne poriðe da je, u ovome trenutku, puno bolje no Sto je bilo. U ovom trenutku na
podruðju Grada Siska gradi se oko 20-akkuéa, a Zutom ili crvenom oznakom oznaðeno je
preko 15 tisuóa objekata na cijelom podruðju koje je o5teóeno potresom pa taj tempo nije
zadovoljavajuói. Neke zgradejavne namjene tim ljudima ni5ta ne znaée. Tako npr. ne znaéi
im ni5ta Sto éemo se mi danas-sutra vratiti u gradsku vijeónicu, a oni óe ostati tko zna gdje.
Napominjemo da u ovom trenutku znamo gdje je 2800 obitelji, a oni su dio od spomenutih l5
tisuóa objekata. Nitko ne postavlja pitanje, ako zaokruäimo na manje, gdje je tih l0 tisuóa
obitelji. Gdje i kako su oni smje5teni? Kako im se pomoglo i kako im se i dan danas pomaíe?
Do5li smo u situaciju da pristupamo obnovi samo radi dojma. Vjerojatno kada bismo rekli da
je sve super, obnove ne bi niti bilo-sve je super pa ne moramo ni5ta raditi. Treba pitati o



obnovi Doma kulture i Ekonomske Skole, ali obnova domova je prioritet, a tu smo podbacili i
moramo se nadati da óemo to pobolj5ati u sljedeóem razdoblju.
Nevrijeme u Hrastelnici i Palanjku bilo je specifiðno. U centru grada padala je kiSa, a tamo je
olujni vjetar odnio preko 20 krovova s kuóa. Tu smo Zumo reagirali. Gradonaðelnica je
odmah do5la na teren, medu ljude. Na licu mjesta razgovarali smo o potrebnoj pomoói koja je
isplaóena prije nekog vremena. S predstavnikom Roma utvrdeni su tro5kovi. Grad Sisak je
preuzeojedan dio tro5kova i toje ispo5tovano.

äeljko Ðermanovió izrazio je zadovoljstvo dobivenim odgovorima.

5. Marko Rafaj utvrdio je kako je prije nekoliko sjednica Gradskog vijeéa postavio pitanje
Maji Del-Vechio. Postavio je pitanje u kojoj fazi rekonstrukcije su Petrinjska ulica i
prometnica prema Jazveniku. Odgovoreno je da se za prometnicu prema Jazveniku
poduzimaju odredene radnje. MoZe li se sada dobiti konkretniji odgovor?

Maja Del-Vechio odgovorila je da se za prometnicu Jazvenik otvaraju ponude 25. listopada
2023. godine. Dakle, joð uvijek provodimo javnu nabavu. Projektom ée se sanirati prometnica
kroz Jazvenik u duZini od 950 metara. Bit óe postavljen novi asfaltni zastor.
Sto se tiðe Petrinjske ulice, Grad Sisak izradioje svu potrebnu projektnu dokumentaciju za
izgradnju odvojka Petrinjske ulice. Medutim, u toj ulici nedostaje odredena vodovodna
infrastruktura te na dijelu ulice postoje joS uvijek privatne mobilne jedinice u kojima su
smje5teni ljudi iz okolnih zgrada odmah nakon potresa. Smatramo da, u ovom trenutku, ne bi
bilo ispravno zapoðeti s radovima jer bismo nai5li na zapreke koje se odnose na vodovod i na
stanovnike s tog podruðja. Sto se tiðe Petrinjske ulice, priõekat óemo da se ostvare preduvjeti
zaizvodenje radova.

Marko Rafaj rekao je da je zadovoljan dobivenim odgovorima.

6. Vesna Stengl utvrdila je da su od razornog potresa protekle 3 godine, 34 mjeseca, tisuéu
dana-kako god to netko rekao ibez obzfta Sto neki svoju nesposobnost i nerad Zele prikriti
licemjernom brigom za gradane, a nema ih nigdje 3 godine te je postavila pitanje rekav5i da
objekti javne i dru5tvene namjene u nadleZnosti Grada Siska nisu obnovljeni. Daleko su od
poõetka obnove, grad nije povukao europska sredstva. Mogu li Si5öani i kada od vas oðekivati
da óete dati svoj doprinos obnovi kao Sto svoj doprinos daje Sisaðko-moslavaðka Lupanija i
Republika Hrvatska?

Kristina Ikió Baniðek rekla je kako je zanimljivo da HDZ potres naziva svojim i obnovu
naziva svojom. Bit óe zanimljivo razgovarati na obljetnicu HDZ-ovog potresa s ljudima koji
se nakon 3 godine nisu uselili u svoje stanove u Ulici hrvatskog narodnog preporoda s kuónim
brojevima 2, 4,6,8 i 10. Tri godine se ðeka resorno ministarstvo prepuno kompetentnihHDZ-
ovih struðnjaka koji bi trebali odluðiti hoóe li se zgrada sru5iti ili ne. Na proljeóe kaZu da ée se

zgrada sru5iti. Ljeti dolazi informacija da je zgrada u sasvim dobrom stanju-Zuta naljepnica pa
se moZe popraviti. Na jesen ipak nije Zuta naljepnica veó je crvena, zatim na sastanku s

ministrom prije 8 mjeseci imamo informaciju kako je osnovano povjerenstvo koje óe odluðiti
hoóe li se zgrada uklanjati ili ne i od tada je pro5lo 7 mjeseci, a ne znamo je li HDZ-ovo
povjerenstvo osnovano, je li donesena odluka, je li izraden projekt uklanjanja, a o objektu
inljezniékog kolodvora, Porezne uprave, Ekonomske Skole ne treba govoriti jer radovi nisu
ni zapoéeli, a ne znamo ni je li projektna dokumentacija izradena.
Kako vijeónica moäe govoriti da sredstva za sanaciju Steta od potresa nisu iskori5tena jer je
vaS general partijske vojske rekao kako su sredstva iz Fonda solidarnosti iskori5tena ne 100
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Yo, veé preko 100 Yo. Kao kad nogometa5i kaZu na kraju utakmice da su dali 150 yo tijekom
utakmice. Tako je premijer rekao da je preko 100 % iskori5tenost sredstava Europske unije.
Sisak se rekonstruira. Sisak se obnavlja. U posljednjih l0 godina, gradska uprava je vi5e
sagradila i napravila no Sto vi sa svojim kolegom do sebe moZete nacrtati u biljeZnici, a
kamoli napraviti i osmisliti.

Vesna Stengl nije se izjasnila o tome je li zadovoljna dobivenim odgovorima.

Filip Pjerobon javio se za rijeð i rekao kako je vijeónica prekrSila ðlanak 53. Poslovnika
Gradskog vijeóa Grada Siska jer vijeónica Vesna Stengl vrijetfa gradonaõelnicu te je zatrahio i
opomenu za vijeónika Tomislava Kralja jer dobacuje sa svog mjesta.

Bojan Dadasovié odvratio je Filipu Pjerobonu kako mu neée on odredivati koga óe izbaciti sa

sjednice. Dao je opomenu vijeónici Vesni Stengl, vijeóniku Tomislavu Kralju i vijeéniku
Filipu Pjerobonu.

Na kraju, Vesna Stengl rekla je kako nije zadovoljna dobivenim odgovorima jer nije do kraja
mogla reói ne5to Sto je htjela.

T.Ivica Rendulió upitao je Silviju MuZek u kojoj je fazi raspisivanje natjeöaja vezanih uz ITU
mehanizam? Ima li Grad Sisak projekte koji su vaZni za grad Sisak te da li resorno
ministarstvo raspisuje natjeðaje ili se ðeka na sljedeóa sredstva iz Europske unije za tu
namjenu?

Silvija MuZek objasnila je da je ove godine Grad Sisak postao ITU Grad. Trenutna situacija je
takva da imamo nacrt sporazuma o provedbi ITU mehanizma koji nam je dostavilo
Ministarstvo regionalnog razvoja. Nakon usugla5avanja svih projekata, gradu Sisku óe biti
dodijeljena uloga posredniðkog tijela za odabir operacija. Bitna informacija je da trenutno od
Ministarstva gospodarstva i odrZivogruzvoja ðekamo informaciju o tome da li óe po pitanju
na5e strategije biti potrebno provesti strate5ku procjenu utjecaja na okoli5 za strategiju koju
imamo kao nacrt. NaSa strategija mora biti upuéena na javno savjetovanje koje óe trajati 30
dana. Prvi pozivi óe biti u prvom kvartalu 2024. godine. Od strate5kih projekata koje smo
pripremili su Interpretacijski centar ,,Segestica-Siscia", Sportski kompleks Caprag, Cenfar za
potporu poslovanja, Integrirani poduzetniðki akcelerator, Info centar ,,Kupska Siklja", Centar
znanja i Planetarij ,,Munjara", zgrada Centra dijeljenih uslugao Kulturni centar,,Braóe Radió"
iperivoj Viktorovac.
Financiranje predvideno sporazumom je 85 % iz EU sredstava te 15 Yo iz vlastitih sredstava.

Ivica Rendulió izrazio je zadovoljstvo dobivenim odgovorom

8. Ðulija Adamovié svoja pitanja uputila je Marku Kriðki.
MoZe li informirati vijeónike gdje se zastalo s obnovom zgrade Javne vatrogasne postrojbe
Grada Siska s obzirom da imamo informaciju da je izraden projekt cjelokupne obnove te da je
na vrijeme napravljen i dostavljen. U objektu u kojem se sada nalazi, Javna vatrogasna
postrojba Grada Siska plaóa vrlo visoku zakupninu.
Nasip u Galdovu je nekoliko puta pucao. Grad je pretrpio materijalnu Stetu na objektima koje
su koristile humanitame udruge. Trebamo li se bojati visokog vodostaja i jesmo li
pripremljeni za obranu od poplave?
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Marko Kriðka na prvo pitanje odgovorio je da je situacija oko vatrogasnog doma tuZna kao i
oko svih domova koji su o5teéeni u potresu. Dräava je osigurala sredstva za obnovu i
izgradnju domova. Medutim, ta sredstva do sada nisu do5la do krajnjih korisnika bez obzira
Sto su projekti napravljeni, a ðak su postojali i pritisci da se ti projekti Sto prije izrade. To õak i
nije toliki problem koliki je problem da su vatrogasci bili prvi kada je bilo najpotrebnije
pomoói, a u obnovi ðak nisu zadnji veó nisu ni na mapi da im se pomogne, da im se vrati mali
dio dostojanstva koje im je oduzeto kroz ovo razdoblje od 3 godine.
Rekao je da bi bio najsretniji kad bi novci bili doznaðeni Javnoj vatrogasnoj postrojbi i svim
DVD-ima ili kad bi bila pokrenuta izgradnja vatrogasnog centra na podruðju Grada Siska ili
Sisaðko-moslavaðke Zupanije zakoji su sredstva osigurana, alini5ta se ne dogacla. Nadamo se

da tome nije razlog politika. Plaóamo mjeseðni zakup 7 tisuóa eura, odnosno gradani ovog
gradazane5to za Stoje reõeno poZurite, obnova ée biti svakog ðasa.

Radovi na sanaciji nasipa intenziviraju. Vjerojatno je sljedeóa zima posljednja u kojoj óemo
strahovat. Nakon poplave tamo su bila 3 ministra i nije se moglo ðuti da su upitali kako se

moZe pomoói. U metÌuvremenu, moZda se ne5to promijeni.

Ðulija Adamovió izrazila je zadovoljstvo dobivenim odgovorima.

9.Ljiljana Slunjski utvrdila je da je u prijedlogu dnevnog reda ove sjednice Vijeóa i Prijedlog
odluke o koeficijentimaza obraðun plaóe sluZbenika i namje5tenika Grada Siska.
Iz kojih sredstava éete financirati poveóanje plaóa kad nemate sredstava ni za postojeóe plaóe.
[mamo saznanja da plaóe financirate iz kratkoroðnog kredita od l5 milijuna eura koji je Grad
Sisak podigao prije nekoliko mjeseci? Je li to tako ili ne?

Kristina lkió Baniðek u uvodu je rekla kako je gospoda Slunjski vrlo draga Lenai uðiteljica u
OS Buda5evo. Svaki roditelj o njoj é,e kazati sve najbolje. Bavi se i humanitarnim radom u
Buda5evu i nije gospoda koja je zloðesta. Kad ðujete ovakvo pitanje koje je puno kleveta i
laLi, moiete znati da to pitanje nije smislila Ljiljana Slunjski veó joj je to pitanje netko
servirao i rekao da postavi pitanje.
Kao dugogodi5nja vijeónica, poznati su joj svi mehanizmi koji kontroliraju frnancijsko
poslovanje jedinica lokalne samouprave te joj je poznato Sto je zakonito, a Sto nije zakonito.

Filip Pjerobon rekao je da je povrijeden ðlanak 53. Poslovnika jer vijeónik Tomislav Kralj
dobacuje sa svoga mjesta.

Ljiljana Slunjski odvratila je kako je dovoljno pametna da misli svojom glavom i hvala na
lijepim rijeðima. Njezini kolege nisu ðlanovi nikakve zloðinaðke organizacije, ali i dalje nije
dobiven odgovor na pitanje je li sve istina Sto je pitala.

Utvrduje se da Robert Grubec odustaje od postavljanja svog vijeéniðkog pitanja.

10. MiSa Majkié Vukðevió upitala je u kojoj fazi je obnova Starog mosta i koji su sljedeói
koraci, a drugo pitanje je vezano uz prometnicu prema Svinjiðkom koju je LIJC sanirao. Je li
ta prometnica predana na kori5tenje Gradu Sisku ili su sanacija i pregledi jo5 uvijek u tijeku?

Maja Del-Vechio odgovorila je da su na Starom mostu izvedeni radovi nosive konstrukcije,
odnosno nosivog sloja asfalta. Ugradena je mreía instalacija na nizvodnom nogostupu, a
izvode se i radovi na ogradi mosta. To sve preduvjet je da se ovih dana krene s izvodenjem
obuhvatne skele koja óe omoguóiti daljnje izvodenje radova na proðelju mosta, svodu mosta i
stupovima mosta. Kad se ta skela izvede, omoguóavati óe pu5tanje u promet preko mosta
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osobnim vozilima i javnom gradskom prijevozu. Oðekujemo da ée postavljanje skele biti
zavr5eno do kraja mjeseca listopada. Ograniðenja za vozila odnosit óe se na pújelaz vozila
preko gradili5ta. Oðekujemo da ée radovi trajati do proljeóa kada óe skela biti uklonjena, a
napravit óe se zavr5ni slojevi na cesti i nogostupima te óe most u potpunosti biti pu5ten u
promet.
Ojaðanje stupi5ta uvjetovano je niskim vodostajem rijeke Kupe koji nam ove godine nije i5ao
na ruku. Kada ti radovi dodu na red, neóe uvjetovati prometovanje mostom.
Sto se tiðe prometnice od Svinjiðkog prema Brezovici, dali smo suglasnost Zupanijskoj upravi
za ceste za sanaciju i modemizaciju prometnice. Ljetos je obnovljena i pu5tena u promet, ali
nakon nekog vremena, na prometnici su nastala odredena o5teóenja. Popucala je na nekoliko
mjesta i trenutno je u tijeku sanacija o5teéenja fugiranjem kako bi se prometnica za5titila od
udecaja u zimskim uvjetima. Do proljeóa óemo pratiti Sto óe se dogadati s prometnicom. Od
strane Grada Siska prometnica óe biti preuzeta u trenutku kada sanacija bude zavr5ena po
pravilima struke.

MiSa Majkié Vukðevió izrazila je zadovoljstvo dobivenim odgovorima.

ll. Bojana Dadasovióa zanimalo koje sve radove trenutno izvodi Sisaðki vodovod? Koje se

ulice planiraju raditi?

Maja Del-Vechio odgovorila je da se radovi nakon potresa financiraju iz Plana oporavka i
otpornosti. Projekt je vrijedan 3,4 milijuna eura. U tom projektu bit óe obnovljena
vodoopskrba na podruðju 2 dijela grada. Jedan dio je Tomðev put u ulicamalvana Fistrovióa,
Vladimira Logomerca, Cankara, Dujaka, Mi5kine i Toma5a Goriðanca. Drugi dio je Caprag.
Tamo su zapoõeli radovi u Ulici Rade Konðara, slijede radovi u Ulici kneza Branimira i dijelu
Ulice kneza Trpimira. Sporazumom izmedu Grada Siska i Sisaðkog vodovoda utvrdeno je da
óe, nakon radovao sve prometnice biti u potpunosti asfaltirane.

Bojan Dadasovió izrazio je zadovoljstvo dobivenim odgovorom.

12. Tomislav Kralj upitao je Sto je s obnovom OS ,,Ivana Kukuljevióa"? Mjesecima, a sada
moZemo utvrditi i godinama od sjednice do sjednice Gradskog vijeóa uvjeravate nas da
obnova kreée sljedeéi mjesec. Kad moZemo oðekivati povratak uõenika u svoju Skolu?

Goran Grgurað odgovorio je kako je projektna dokumentacija cjelovite obnove pri kraju.
Ubrzo óe biti objavljen i javni poziv. Poruka roditeljima uðenika je da budu bez brige. Projekt
se radi kvalitetno. MoZda se radi dulje, ali inzistira se na svim detaljima. OS ,,Ivana
Kukuljevióa" jedna je od najteZe stradalih javnih zgrada na podruðju Grada Siska. Trebala je
biti poruSena. Medutim, struka je odluðila da ée zgrada biti rekonstruirana. Na temelju takve
odluke, projektna dokumentacija izuzetno je zahtjevna s posebnim naglaskom na sigurnost.
Nakon izbora izvodaéa, bitno je imati kvalitetnu dokumentaciju s kojom moZemo cjelovito
obnoviti objekt koji óe biti siguran za uðenike. Sigurno se neóe dogoditi situacija, kao Sto

vidimo po gradu, da se na brzinu postavljaju skele, otuðe se Zbuka pa se zastane s radovima, a
skela padne. Mi sigurno neéemo raditi na takav naðin. Poruka roditeljima je da óe Skola biti
obnovljena u najkraóem roku te óe i vrlo brzo biti objavljen javni nadeðaj za cjelovitu obnovu
nadajuói se kako óe javna nabava omoguóiti izbor kvalitetnog izvoclaða.

Tomislav Kralj izjavio je kako nije zadovoljan odgovorom.
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13. Pitanje Zorana Sertiéa odnosilo se na cestu pokraj groblja u Komarevu. Kada se moZe

oðekivati asfaltiranj e?
Rekao je kako je u travnju postavio vijeóniðko pitanje vezano uz sanaciju Odranske ulice u
Selima. Reõeno je da ée biti napravljan uvid na terenu. U kojoj je to fazi?

Maja Del-Vechio izvijestila je da su sluZbenici bili na terenu u Odranskoj ulici. Pripremamo
prijedlog Proraðuna Grada Siska za 2024. godinu te óemo navedenu prometnicu uvrstiti u
navedeni Prijedlog.
Sto se tiðe prometnice pokraj groblja u Komarevu, moramo izaói na teren kako bismo
izmjerili duZinu i koliki bi bio obuhvat projekta.

Zoran Sertió izrazio je zadovoljstvo dobivenim odgovorima.

Aktualni sat zavr5en je u l9 sati.

Za vrijeme postavljanja vijeóniðkih pitanja u Aktualnom satu od strane Zorana Sertióa,
vijeónica Vesna Stengl dobila je drugu opomenu predsjednika Gradskog vijeé,a te, sukladno
ðlanku 72. Poslovnika Gradskog vijeéa Grada Siska, predsjednik Vijeóa utvrcluje da, ako
vijeónik odbije napustiti sjednicu, vijeónik je udaljen sa sjednice i njegov glas se ne broji
prilikom glasovanja.

Predsjednik kluba vijeónika HDZ-a, HSLS-a i HKS-a Tomislav Kralj na temelju ðlanka 66.
Poslovnika Gradskog vijeóa Grada Siska (,,SluZbeni glasnik Sisaðko-moslavaðke Lupanije",
broj 12109,20/09,9/10,4113,6/13-proðiSóeni tekst, ll/13, l3ll3,20ll7, 13118, l8/18-
proðiSóeni tekst, 4/20 i 8l2l), prilikom utvrdivanja dnevnog reda predloZio je dopunu dnevnog
tako da seizatoðke 12. dodaje nova toðka 13. koja glasi:

,,13. Prijedlog odluke o razrje5enju predsjednika Gradskog vijeóa Grada Siska".

OBRAZLOZPN¡E:
Policijska uprava Sisaðko-moslavaðka objavila je, kako su u koordinaciji sa Zupanijskim
drZavnim odvjetni5tvom u Sisku dovr5ili kriminalistiðko istraåivanje nad Bojanom
Dadasovióem.
Njega se sumnjiði da je tijekom 2019. godine u Sisku s raðuna svog trgovaðkog dru5tva
plaóao svoje osobne troðkove u iznosu od oko 29.400,00 eura te je izradio 153

nevjerodostojna raðuna u kojima je naveo podatke razliðite od onih koje je dostavljao
jedinicama lokalne samouprave, trgovaðkim dru5tvima i ustanovama. Nadalje je utvrdeno da
je nezakonito s raðuna trgovaðkog druStva izuzeo novðani iznos od oko 174.000,00 eura
o5tetiv5i drùavni proraðun za ukupni iznos poreza na dobit od oko 19.000,00 eura kao i
jedinicu lokalne samouprave za iznos poreza i prireza na dohodak od kapitala u iznosu od oko
91.000,00 eura.
Protiv Bojana Dadasovióa nadleZnom DrZavnom odvjetni5tvu podnijeto je posebno izvje5óe
kao nadopuna kaznenoj prijavi zbog poðinjenih kaznenih djela zlouporaba povjerenja u
gospodarskom poslovanju, krivotvorenje sluZbene ili poslovne isprave, utajaporeza ili carine
i povreda obveza vodenja trgovaðkih i poslovnih knjiga, a za kazneno djelo utaja poreza ili
carine i protiv trgovaðkog dru5tva temeljem Zakona o odgovornosti pravnih osoba zakaznena
djela.

8



Filip Pjerobon javio se za rijeð zbog povrede Poslovnika Gradskog vijeóa Grada Siska i
obrazloZio kako je povrijetlen õlanak 53. Poslovnika Gradskog vijeóa Grada Siskajer vijeónik
Tomislav Kralj ponovno vrijeda vijeónike i sve ostalo Sto uz to ide.

Bojan Dadasovió zakazao jepavzu u l9 sati i I minutu.
Pauza je zavr5ena u l9 sati i 14 minuta.

Za prethodno navedenu dopunu dnevnog reda glasovalo je 7 vijeónika: Tomislav Kralj,
Dubravka Sebek, Ljiljana Slunjski, Ivica Sipu5, Ivica Rendulió, Bojan Dadasovió i Sreéko
Telar za i I I vijeónika glasovalo je protiv te se utvrduje da prethodni prijedlog za dopunu
dnevnog reda nije usvojen.

Nakon provedenog glasovanja sjednicu je napustilo 4 vijeónika: Tomislav Kralj, Dubravka
Sebek, Ljiljana Slunjski i lvica Sipu5 te je u odluðivanju sudjelovalo 14 vijeónika.

Bojan Dadasovió predloZio je sljedeéi

DNEVNI RED

l. Usvajanje zapisnika sa 17. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska

2. Prijedlog rezolucije o progla5enju grada Siska sigurnim mjestom zaLene
Predlagatelj ica: Kristina Ikié Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela zaobrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno dru5tvo

3. Prijedlog odluke o osnivanju Kultumog vijeóa Grada Siska
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno dru5tvo

4. Prijedlog odluke o dono5enju Programa za razvoj volonterstva Grada Siska za
razdoblje od 2023. do 2027 . godine
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaöelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela zaobrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno dru5tvo

5. Prijedlog odluke o dono5enju III. Izmjena i dopuna Prostornog plana uredenja Grada
Siska
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Nikolina Bijelié, proðelnica Upravnog odjela za prostorno uredenje i
za5titu okoli3a

6. Prijedlog odluke o donoSenju Strategije zelene urbane obnove Grada Siska do 2030.
godine
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Nikolina Bijelió, proðelnica Upravnog odjela za prostorno uredenje i
za5titu okoli5a
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7. Prijedlog odluke o progla5enju statusa javnog dobra u opóoj uporabi-nerazvrstana
cesta u k.o. Sisak Stari
Predlagateljica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Nikolina Bijelió, proõelnica Upravnog odjela za prostorno uredenje i
za5titu okoli5a

8. Prijedlog odluke o dono5enju 2.lzmjena i dopuna Programa raspolaganja
poljoprivrednim zemljiStem u vlasni5tvu Republike Hrvatske za Grad Sisak
Predlagatelj ica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvj estitelj i ca: Maja De I -Vech io, privrem ena proðe ln ica Upravnog odjela za
gospodarstvo i komunalni sustav

9. a) Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju i imenovanju Povjerenstvazazakup
i prodaju poljoprivrednog zemlji5ta u vlasni5tvu Republike Hrvatske na podruðju
Grada Siska
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj ica: Maj a Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za
gospodarstvo i komunalni sustav

b) Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za
uvodenje u posjed poljoprivrednog zemlji5ta u vlasni5tvu Republike Hrvatske na
podruðju Grada Siska
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniõek, gradonaðelnica
Izvj estitelj ic a: Maja Del -Vechio, privremena proðeln ica Upravnog o djela za
gospodarstvo i komunalni sustav

10. Prijedlog odluke o koeficijentimaza obraðun plaóe sluZbenika i namje5tenika Grada
Siska
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proðelnica Upravnog odjela za proraðun i financije

I L Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o prodaji gradskih stanova
Predlagatelj ica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandLa Prica, proðelnica Upravnog odjela za upÍavne,
imovinsko pravne i opóe poslove

12. Prijedlog zakljuðka o prihvaóanju polugodi5njeg lzvje5óa o radu gradonaðelnice za
razdoblje srpanj -pros inac 2022. godine
Predlagateljica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandåa Prica, proðelnica Upravnog odjela zaupravne,
imovinsko pravne i opóe poslove

PredloZeni dnevni red usvojenjejednoglasno sa 14 glasovaza.

TOðKA 1.

Zapisnik sa 17. sjednice Gradskog vijeéa Grada Siska usvojen je s 13 glasova za i jednim
glasom protiv Marka Rafaja s obrazloZenjem da nije bio nazoéan 17. sjednici Gradskog
vijeóa.
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TOCKA 2.
Nakon uvodnog usmenog obrazloLenja Gorana Grguraða, jednoglasno sa 14 glasova za,
donesenaje

REZOLUCIJA
o progla5enju grada Siska sigurnim mjestom zaúene

TOðKA 3.
U ovoj toðki dnevnog reda, sjednicu je privremeno napustio vijeónik Sreóko Telar pa je u
odluðivanju sudjelovalo I 3 vijeónika.

Nakon uvodnog usmenog obrazloZenja Gorana Grguraða, jednoglasno s 13 glasova za,
donesenaje

ODLUKA
o osnivanju Kulturnog vijeéa Grada Siska

TOðKA 4.
U ovoj toðki dnevnog reda, sjednici je pristupio vijeónik Sreóko Telar pa je u odluðivanju
sudjelovalo 14 vijeónika.

Jednoglasno sa 14 glasova za, donesenaje

ODLT]KA
o dono5enju Programaza razvoj volonterstva Grada Siska za razdoblje od 2023. do

2027. godine

TOCKA 5.
U ovoj toðki dnevnog reda, sjednicu je napustio predsjednik Gradskog vijeóa Grada Siska
Bojan Dadasovió i vijeénik Sreéko Telar te je u odluðivanju sudjelovalo l2 vijeónika.

Utvrduje se da je od ove toðke dnevnog reda sjednicom predsjedavao prvi potpredsjednik
Zoran Sertió.

Nakon uvodnog usmenog obrazloLenja Nikoline Bijelió i Sandre Jakopec, jednoglasno s 12
glasova za, donesenaje

ODLUKA
o dono5enju III. Izmjena i dopuna Prostornog plana uredenja Grada Siska

TOðKA 6.
Nakon uvodnog usmenog obrazloíenja Nikoline Bijelió, jednoglasno s 12 glasova za,
donesenaje

ODLUKA
o dono5enju Strategije zelene urbane obnove Grada Siska do 2030. godine
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TOÕKA 7.
Nakon uvodnog usmenog obrazloäenja Nikoline Bijelió, jednoglasno s 12 glasova za,
donesenaje

ODLUKA
o progla5enju statusa javnog dobra u opóoj uporabi-nerazvrstana cesta u k.o. Sisak

Stari

TOCKA 8.
Nakon uvodnog usmenog obrazloíenja Maje Del-Vechio, jednoglasno s 12 glasova za,
donesenaje

ODLUKA
o dono5enju 2. Izmjena i dopuna Programa raspolaganja poljoprivrednim zemlji5tem u

vlasni5tvu Republike Hrvatske za Grad Sisak

TOðKA 9.
Nakon uvodnog usmenog obrazloäenja Maje Del-Vechio po obje podtoðke,

a) Jednoglasno s 12 glasovaza, donesenaje

ODLUKA
o izmjeni Odluke o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za zakup i prodaju

poljoprivrednog zemlji5ta u vlasni5tvu Republike Hrvatske na podruõju Grada Siska.

b) Jednoglasno s 12 glasova za, donesenaje

ODLT]KA
o izmjeni Odluke o osnivanju i imenovanju Povjerenstvaza uvoilenje u posjed

poljoprivrednog zemlji5ta u vlasni5tvu Republike Hrvatske na podruõju Grada Siska

TOCKA 10.
Nakon uvodnog usmenog obrazloíenja Silvije MuZek, jednoglasno s 12 glasova za, donesena
je

ODLUKA
o koefïcijentimaza obraðun plaée sluZbenika i namje5tenika Grada Siska

TOðKA 11.
Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Gordane KarapandLa Prica, jednoglasno s 12 glasova
za, donesenaje

ODLUKA
o izmjenama Odluke o prodaji gradskih stanova
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TOðKA 12.
Nakon uvodnog usmenog obrazloZenja Gordane Karapandäa Prica, jednoglasno s 12 glasova
za, donesenje

ZAKLJUðAK
o prihvaóanju polugodi5njeg lzvje5óa o radu gradonaðelnice za

razdoblje srpanj-prosinac 2022. godine

18. sjednica Gradskog vijeéa Grada Siska zavr5ena je u l9 sati i 42 minute.

PROÕEL¡IICA PREDSJEDNIK

Silvio Gordana KarapandZa Prica Bojan Dadasovió

PRVI POTPREDSJEDNIK

Zoran Sertié
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